
Geachte voorzitter van de gemeenteraad,

Hierbij wil ik jullie meedelen dat ik per 1 januari 2021 stop als burgerraadslid bij onze mooie CDA-
fractie. Dit omdat ik het tijdsbeslag als burgerraadslid te zwaar ervaar, om te combineren met 
mijn drukke baan en gezin en er daardoor voor mijn gevoel ook niet alle aandacht aan kan geven. 
Ook de verharde sfeer in het maatschappelijk debat speelt hierbij een rol, dat ervaar ik aan den 
lijve. Nadrukkelijk wil ik daarbij opmerken dat niet de samenwerking of sfeer in de fractie daarbij 
enige rol speelt. Ik heb de samenwerking, discussies en verstandhouding altijd erg prettig ervaren 
en waardeer daarbij van elk van mijn fractiegenoten de inbreng, ervaring en kennis die zij 
meebrengen. Ik heb daarvan veel geleerd. 

Ongetwijfeld speelt bij mijn besluit ook mee de situatie waarin we nu al lange tijd zitten door 
Covid-19. Het zal jullie niet onbekend zijn dat ik al sinds 12 maart van dit jaar thuiswerk. In 
tegenstelling tot wat vaak min of meer plagend gezegd wordt over ambtenaren, heeft dat mijn 
werk niet eenvoudiger doch eerder een stuk zwaarder gemaakt. Het kost enorm veel energie om 
op deze manier samen te werken met mijn team bij de provincie. Overleg en afstemming met 
collega’s en externe contacten , gebeurd allemaal per mail, telefoon en heel veel videobellen. Zes 
uur per dag is geen uitzondering. Daarbij mis je de voor communicatie broodnodige en blijkbaar 
ook noodzakelijke non-verbale communicatie en sociale contacten. De avonden die daar voor de 
politiek nog bijkomen (op dit moment ook alleen met videobellen) , vorige week drie lange 
avonden (ma, di, woe,), is mij teveel. Daarbij, in de schaarse weken dat er geen Politieke Markt of 
Raadsvergadering is, zijn er altijd nog wel de werkvergaderingen op een of meerdere avonden.

Toen ik in april 2018 begon met mijn burgerraadslidmaatschap zonder enige politieke ervaring , 
wist ik niet goed wat te verwachten en ben er daarom onbevangen en enthousiast ingestapt. Van 
2001 tot en met 2006 ben ik als ambtenaar verbonden geweest aan de gemeente 
Steenwijkerland. Ik was na ruim twaalf jaar verbaasd hoe weinig er eigenlijk was veranderd en 
hoeveel mensen mij nog kenden daarvan. Een aantal van de huidige raadsleden die ook toen al in 
de politiek zaten waren zelfs in de veronderstelling dat ik nog steeds bij de gemeente werkte.

Als je de agenda’s van de raadsvergaderingen en Politieke markten bekijkt die de  afgelopen 
krappe drie jaar zijn gepasseerd springen er een aantal onderwerpen uit voor mij; duurzame 
energie (zon en wind), sociale domein, IGSD en natuurlijk alles rond mijn geliefde Giethoorn. Wij 
hebben daar als fractie ook echt een onderscheidende en belangrijke bijdrage in de 
besluitvorming kunnen leveren ondanks onze oppositierol.
Politiek is echter nooit een hobby geworden waarvan ik geniet en er de noodzakelijke energie uit 
put. Bovendien ben ik zoals ik al vanaf het begin heb aangegeven geen ‘politiek dier’ dat geniet 
van het spel in de raad. Veel meer ben ik iemand die vanuit de inhoud de discussie voert.

Rest mij jullie te bedanken voor de geweldige ondersteuning die jullie mij hebben geboden en de 
plezierige samenwerking. Ook wil ik het college bedanken voor het altijd geduldig beantwoorden 
van de vele vragen in de vergaderingen en de rest van de raadsleden voor de ervaring die ik niet 
had willen missen.

Tot slot wil ik jullie ondanks alles hele fijne feestdagen wensen en hopelijk kunnen we elkaar 
ergens in het nieuwe jaar weer eens echt zien en de hand schudden. 

Met vriendelijke groet,

Tanja Tuenter-Hetebrij


